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PROTOKOLL NR. 2 2022 

SBK DALADISTRIKTETS DISTRIKTSMÖTE 

2022-05-04 KL. 19:00 VIA ZOOM 

 

     Närvarande: 

     Distriktsstyrelsen 

Delegater från lokalklubbar 

Representanter från rasklubbar 

        

 

§21 

MÖTETS ÖPPNANDE 

Distriktsordförande Nina Christoffersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

§22 

GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

Den föredragna dagordningen godkändes. 

 

§23 

VAL AV JUSTERARE 

Till justerare att jämte mötesordförande justera kvällens protokoll valdes Cassandra 

Wikgren och Johanna Fredholm. 

 

§24 

SKRIVELSER 

 Inga skrivelser har inkommit som inte redan delgetts lokalklubbarna. 

 

§25 

RAPPORTER 

Avel och hälsa; Sammankallande Lena Leo rapporterade att utskottet planerar för en 

figurantutbildning, förfrågan till klubbarna kommer att gå ut inom kort. Utskottet behöver 

fler deltagare och intresserade kan höra av sig till Lena.  

 

Hundägarutbildning; En instruktörsutbildning är i sitt slutskede, examination sker under 

maj månad. En konferens kommer att arrangeras framöver för att öppna upp för 

diskussioner med klubbarna. Utskottet behöver fler engagerade, och det behövs fler lärare 

i distriktet.  

  

Prov och tävling; Sammankallande Nina Christoffersson rapporterade att SM har 

påverkat antalet ansökta tävlingar i år, i bruks och lydnad har hälften så många 

ansökningar kommit in jämfört med tidigare år. Trots det har det varit svårt att 

tillsätta domare till tävlingarna, då dessa har blivit färre. Två personer är under 

utbildning till lydnadsdomare, de har nyss gjort det teoretiska provet. 

Utskottsgrupperna behöver utökas, intresserade kan kontakta Nina. 

Domarutbildningen i rallylydnad har kommit långt, fyra deltagare från distriktet är 

redo att börja bakdöma. En tävlingsledarutbildning i bruks kommer snart att 

examineras. En tävlingsledarutbildning i lydnad kommer att arrangeras om en 

utbildare hittas. En tävlingssekreterarutbildning som varit på paus på grund av 

sjukdom kommer att kunna återupptas. Tävlingsledarutbildning i agility har en 

anmäld.  
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Samhällsnytta; Jörgen Thorsell är sammankallande för utskottet även i år.  

 

SM-gruppen; Det pågår intensivt arbete med många inblandade. Fler funktionärer 

kommer att behövas, särskilt gällande ansvarig för parkeringsvakterna och ansvarig för 

städning och renhållning av arenan. Det har kommit in mycket sponsorintäkter, men 

kostnaderna är samtidigt höga och fler intäkter behövs. Kristina Jugas och Nina Mäkelä 

tar emot tips om möjliga sponsorer, det går också bra att ordna egna sponsorer.  

 

Falu BK; Gerda Sundström rapporterade att klubben firar 75 år. Flera tävlingar är på 

gång, och klubben har snart två nya instruktörer. De öppna träningarna har kommit igång 

igen efter vinteruppehållet. Agrias hundpromenad arrangeras på klubben i slutet av maj.  

 

Gagnef-Floda BK; Lena Dyrsmeds rapporterade att klubben firar 25 år i år, och en fest 

planeras. Två MH och två MT planeras innan sommaren.  

 

Hedemora-Säter BK; Johanna Fredholm rapporterade att tisdagsträningarna är igång igen, 

ett par tävlingar arrangeras innan sommaren. Klubben har nya funktionärer på gång. En 

ungdomsdag planeras.  

 

Ludvika BK; Ellen Helsing rapporterade att det är mycket verksamhet på klubben med 

kurser, öppen träning, aktivitetsdag med stor uppslutning som gav nya medlemmar. I 

samband med nationaldagsfirandet ska klubben vara med och synas.  

 

Nedansiljans BK; Cassandra Wikgren rapporterade att kurser och måndagsträning är 

igång. En exteriörbeskrivning planeras, och klubben funderar på att hyra en MH-bana av 

annan klubb.  

 

Hovawartklubben; Ann-Kristin Norberg rapporterade att klubben har svårt att hitta 

styrelsemedlemmar, det är svårt överlag att hitta folk här i området. Utställningar kommer 

att arrangeras som planerat.  

 

Schäferhundklubben; Tina Fridh rapporterade att området är tekniska arrangörer för IGP-

delen i SM. En avelskorning enligt tysk modell och eventuellt en exteriörbeskrivning för 

schäfer planeras under året.  

 

Styrelsen; Kassör Lars Holm rapporterade att kassan i dagsläget innehåller 258 057:-, 

ytterligare intäkter är på väg in.  

 

Ordförande Nina Christoffersson rapporterade att styrelsen påbörjat en egen 

styrelseutveckling i syfte att bli mer samspelta och arbeta bättre tillsammans.                 

 

§26 

KONGRESSHANDLINGAR 

SBK:s kongress hålls på Arlanda den 7 och 8 maj, representanter för distriktet blir Nina 

Christoffersson och Kristina Jugas. Dalarna har åtta röster som vanligt. Två förberedande 

diskussionforum har hållits digitalt, Nina har deltagit för Dalarnas räkning och 

rapporterade från diskussionerna.  
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Mötet gick igenom kongresshandlingarna och diskuterade förslag och motioner. 

Delegaterna deltar på kongressen med öppna mandat. 

 

§27 

ÖVRIGA FRÅGOR 

Det uppmärksammades att Sanna Krans, Ludvika BK, kommer att representera Sverige 

vid lydnads-VM. 

 

§28 

NÄSTA MÖTE 

 Nästa distriktsmöte hålls den 1 juni kl. 19:00 på Borlänge BK. Fokus är på diskussioner 

och på SM. 

 

§29 

MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande Nina Christoffersson tackade samtliga för visat intresse och avslutade mötet 

kl. 21:21. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet dag som ovan:   

 

 

 

________________________________   

Anna-Karin Norlander (sekreterare)   

 

 

 

Justeras digitalt av mötesordförande Nina Christoffersson samt justerare Cassandra Wikgren och 

Johanna Fredholm. 

 

 

 

 

  

 

 

 


